
 

 

Bydgoszcz, 2013-05-28 

Opinia o szkoleniach. 

 

W latach 2009-2011 nasza firma korzystała z kilku szkoleń dotyczących 

sterowników S5 i S7. Jesteśmy bardzo zadowoleni z poziomu nauczania na 

kursach oraz wyposażenia sal wykładowych. Na uwagę zasługuje praktyczna 

wiedza wykładowców z których większość jest pracownikami politechniki lub 

programistami zatrudnionymi w przemyśle. Dlatego jest omawianych bardzo 

dużo typowych problemów z którymi można się spotkać w naszych zakładach 

pracy.  

Polecamy wszystkim zainteresowanym szkolenia w Centrum 

Szkoleniowym Intex. Na pewno będą to dobrze zainwestowane pieniądze. 

 

Szatkowski Jerzy  

 


